
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 21. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 487
Ministeren bedes oplyse, hvorfor der endnu ikke er udsendt en fælles medde-
lelse fra Naturstyrelsen, KL og NaturErhvervstyrelsen om de nye randzoner,
hvor det blandt andet skulle fremgå, hvem man som lodsejer skal kontakte,
hvis man er i tvivl om, hvor der skal være randzoner, således som Naturer-
hvervsstyrelsen varslede det ville ske inden for "et par uger" i en nyhed den
11. juni 2014, jf. (http://naturerhverv.dk/nyheder-og-presse/nyheder/nyhed/
nyhed/nu-er-lovforslaget-om-aendring-af-randzoneloven-vedtaget/.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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